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Arild Burud mottar nøkkelen til par-

tikontoret fra Harald Teigen. 

Nordre Follo kommune – valget 
neste år. 
 

Per  Nygård: 
 

N este mål nærmer seg. Om ikke 
lenge skal vi forberede oss til valg-

kampen for nytt kommunestyre for vår 
utvidede kommune. 
Samarbeidet mel-
lom Ski AP og Op-
pegård er i god 
gjenge. Vi har ikke 
tapt på forhånd, 
selv om Høyre og 
deres allierte føler 
seg som storfavorit-
ter. 
 

Før folkeavstem-
ningen for 2 år siden drømte mange om 
flere kommuner som skulle skape den 
utvidede kommune i Follo. Oppegård had-
de ikke en slik avstemning, de lot kommu-
nestyret avgjøre saken. I Ski hadde vi 
avstemning, og mange var, og kanskje 
fortsatt  er, misfornøyde med at det bare 
ble Oppegård vi skal sammen-smeltes 
med. Noen uttrykker at det ville vært mer 
positivt om for eksempel Ås hadde sluttet 
seg til. Da hadde i så fall den utvidede 
kommune blitt enda større enn det som ble 
Nordre Follo kommune. Et argument mot 
sammenslutningen er for enkelte at det blir 
for stort antall innbyggere i den nye kom-
mune. 
 

Som innbyggere og velgere må vi forholde 
oss til det som er skjedd, enige eller ueni-
ge. Vi i Ski AP må dyrke samarbeidet med 
våre partifeller i Oppegård og bli best mu-
lig samstemte om viktige lokale utfordring-
er i den nye kommunen. Samtidig må vi 
også dyrke samarbeidet med de partier vi 
er allierte med i dag, og påvirke Oppegård 
til å gjøre tilsvarende. Da skal vi ikke se 
helt bort fra at første ordfører for Nordre 
Follo kommune kan bli kandidaten til Nord-
re Follo arbeiderparti. 
 

For å oppnå nettopp det, er det viktig at vi 
prioriterer seriøs politikk, og overlater po-
pulisme til våre motstandere på høyresi-
den. Høyre- og Frp-folk definerer seg selv 
som bedre enn folk flest, og synes de skal 
ha enda større andel av samfunnsgodene. 
Derfor bevilger de seg store skattelettelser 
samtidig som de gir noen lusne hundringer 
i året til dem med lavest levestandard. 

(Fortsetter på side 4) 

Kjære alle sammen. 
 

Harald Teigen: 
 

D a er årsmøtet med stiftelse av 
Nordre Follo arbeiderparti gjen-

nomført, og nytt styre er valgt med Arild 
Burud som leder. 
 

Det har vært et år 
med mye aktivitet 
og uro i partiet, 
men nå må vi stå 
sammen slik at 
Arbeiderpartiet er 
tydelige på hva 
som er vår idelo-
gi. Målene er 

klare, først vinne fylkestings- og kommu-
nevalget i 2019 og deretter stortingsval-
get 2021. 
 

Jeg vil takke alle fra fra Oppegård og 
Ski, samt felles valgkomite som har gjort 
et fremragende arbeid med forberedel-
sen til dannelsen til Nordre Follo arbei-
derparti. De har gjort et uvurderlig arbeid 
som det står respekt av. 
 

Jeg vil også takke styret i Ski arbeider-
parti for samarbeidet vi har hatt i 2017, 
og ønsker med dette det nye styret i 
Nordre Follo lykke til videre. 
  

***** 

Vi trenger en rød tråd. 
 

Tuva Moflag: 
 

V ed valget i fjor var det flere som sa 
til oss at 

vi måtte bli mer 
tydelige. For et 
sosialdemokra-
tisk parti som vi 
er, er det viktig 
med en rød tråd. 
Noen ganger 
kan det være 
fristende å hop-
pe på gode saker, men det er like viktig 
å fokusere på de riktige sakene. I næ-
ringslivet og i andre store virksomheter 
snakker man ofte om «verdibasert ledel-
se og organisasjonskultur». Det handler 
kort og godt om at en god organisa-
sjonskultur er ikke noe man kan beslutte, 
men er et resultat av målrettet og syste-
matisk arbeid med verdier.  

I Arbeiderpartiet har vi i grunn jobbet 

(Fortsetter på side 4) 

Velkommen til Nordre Follo  
Abeiderparti! 
 

Arild Burud: 
 

I  tiden fremover blir det travelt, vi plan-
legger medlemsmøter, skal sette i gang 

programkomite og nominasjonskomite for 
kommunevalget, samtidig som vi skal få på 
plass en mengde formelle detaljer rundt 
sammenslåingen. Da er det godt at vi har 
tre lokale arbeiderlag og to pensjonistgrup-
per som også er viktige ressurser for par-
tiet. Jeg ser allerede at lagånden er på 
plass i det første styremøtet, hvor vi fordel-
te oppgaver og planla de nærmeste aktivi-
tetene. Det var en god stemning i møtet, 
og det sier litt om innsatsviljen her at vi 
hadde få forfall selv om det var på vinterfe-
riens første dag. 
 

Som første leder av det nystiftede kommu-
nepartiet, må jeg takke årsmøtet og med-
lemmene for den tillit som er gitt meg. Det 
er en spennende oppgave å gå løs på, 
men det gode er jo at jeg ikke er alene. 
Jeg er veldig glad for å ha dyktige styre-
medlemmer på laget. Med mange forskjel-
lige erfaringer utfyller vi hverandre på en 
måte som bygger et godt lag. Det at vi har 
Gunvor Eldegard og Anne-Beth Skrede 
som nestledere gir oss en formidabel styr-
ke både politisk og organisatorisk.  
 

Jeg gleder meg til å bli bedre kjent med 
dere. Sammen skal vi lage god politikk, 
først i Oppegård, Ski og Akershus, etter-
hvert i Nordre Follo og i Viken. Men da 
trenger vi hjelp fra dere medlemmer, ikke 
bare som deltakere i valgkampen, men 
også som tipsere om gode politiske saker, 
og som deltakere i debatten om viktige 
politiske retningsvalg for Arbeiderpartiet. 
Husk siste valgkampmotto: "Alle skal 
med"! 

(Fortsetter på side 4) 
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Kort og godt ... 
Folkets hus Ski - 100 år i 2018. 
 

Jan Svendsen: 
 

Tidlig på 1900-tallet var den faglig og 
politiske reisningstid, så også i Ski. Om-
kring 1915 ble det stiftet en sosialdemo-

kratisk arbeiderfore-
ning der urmaker 
Olsen var en av 
drivkreftene. Om 
det var denne fore-
ningen eller arbei-
derne ved jernba-
nen som sto bak 
initiativet om å byg-
get et Folkets Hus 

på Ski er uklart. Det ble i alle fall nedsatt 
et arbeidsutvalg med oppgave å foreta 
nødvendige undersøkelser og planleg-
ging. 
 

I 1914 ble det skilt ut en parsell fra eien-
dommen Myrvang som ble kjøpt av Ju-
lius Bjørklund. Denne tomta, hvor Fol-
kets Hus i Ski ble oppført, ble 1. oktober 
1917 solgt av Bjørklunds arvinger til Ski 
Arbeiderparti for åtte hundre kroner. 
Byggearbeidene kom raskt i gang, og 
forsamlingshuset ble innviet 18. oktober 
1918. 
 

De vanskelige åra. 
I 1972 vedtok årsmøtet at huset skulle 
påbygges. Først fem år senere var dette 
vedtaket, ved betydelig egeninnsats, 
realisert, og huset opprustet. Denne 
investeringen og etterslep med vedlike-
holdet var nær ved å knekke foreningen 
og ”konkursspøkelse” hang over virk-
somheten i lang tid. Dette ble en gjenta-
kelse av det Huset opplevde i ”de harde” 
30-åra da vedlikehold og reparasjoner 
også ble utsatt og inventar solgt. 
 

For tillitsmannskorpset må starten på 80-
åra ha vært et mareritt. På denne tiden 
var foreningen presset fra alle kanter, 
der manglende betalingsevne og mislig-
hold av lånene, både renter og avdrag, 
etter utbyggingen i 70-åra, var det størs-
te åket. Foreningen nedsatte en komité 
der en representant fra Folkets Hus 
Landsforbund deltok. Ved årsmøtet 1983 
la denne komiteen fram en analyse av 
situasjonen og forslag til tiltak som måtte 
iverksettes. 

Analysen var en selvransakelse, og styrets 
anbefaling til vedtak ved årsmøtet bar preg 
av selvjustis: «Styret gis nødvendige full-
makter til å gjennomføre de anbefalte 
vedtak» og «Hvis styret ikke når fram med 
tiltakene, innkalles det til ekstraordinært 
årsmøte, hvor spørsmål om avvikling drøf-
tes». 
 

I mai 1983 behandlet kommunestyret den 
første søknaden om innløsing av garanti-
ansvar, og ved denne anledning var belø-
pet på 244.000kr.. Ved dette møtet kom-
mer også det indre presset til overflaten i 
det en av Arbeiderpartiets representanter 
fremmer forslag om at «Ski kommune 
inngår forhandlinger med Folkets Hus 
Forening om kommunal overtakelse av 
driften». Dette forslaget vedtok kommune-
styret å oversende administrasjonen, noe 
som i prinsippet betød til arbeiderparti-
medlemmet, forhenværende ordfører og 
Skis først rådmann, Erling Rønneberg. 
 

I desember ble det avholdt et møte i råd-
huset med representanter fra kommunen, 
lederen av Ski Arbeiderparti og sekretæ-
ren i Folkets Hus Landsforbund, men uten 
representanter fra FHF. Den viktigste kon-
klusjonen herfra er at «Ski kommune inn-
frir lån fra Folkets Hus Fond til Folkets Hus 
Forening i Ski, stort kr. 450 552,80». Av 
referatet fra rådhuset går det også fram at 
Ski Arbeiderkvinnelag bidrar med et rente 
og avdragsfritt lån på 150.000kr.. 
 

Dagen før møtet i rådhuset, 1. desember 
1983, skriver Ski Arbeiderpartis leder et 
notat til styret i Folkets Hus Forening.  
I dette notatet anføres bl.a.: «Vi skal være 
klar over at det er en god del prestisje 
forbundet med dette prosjektet, og dersom 
vi skulle komme skjevt ut allerede i starten, 
vil dette muligens bli en politisk belastning 
for Ski Arbeiderparti, som kan bli tung å 
bære i ettertid». Denne anførsel legger 
ytterligere press på foreningen, og man 
kan ane undertoner om de politiske dra-
kamper som må ha vært ført om saken. 
Ved at kommunestyret vedtok innstillingen 
fra rådmannen og innfridde lånet til Folkets 
Hus Fond, fikk man ”hode over vann” og 
såpass pusterom at driftsforholdene ble 
mer normalisert. 
 

Det daglige slitet. 
«Limet i maskineriet», organisatorisk og 
økonomisk, har også for Folkets Hus på 
Ski vært viljen hos menneskene i med-
lemsforeningene til å bidra med dugnads-
innsats.  
Også direkte økonomiske bidrag fra med-
lemsforeningene og en lang og vellykket 
periode som bingoarrangør på 1970-tallet 
har gitt foreningen handlingsrom. De enk-

(Fortsetter på side 4) 

Velkommen til Nordre Follo Arbeiderparti, 
skriver nyvalgt leder Arild Burud i sin hil-
sen til medlemmene i det nye kommune-

partiet. Jeg ønsker Arild 
lykke til med oppgaven 
og takker samtidig Ha-
rald Teigen og resten av 
styret i Ski Arbeiderparti 
for innsatsen. Håper at 
det nye kommunepartiet 
kan sette politikk på 
dagsorden. Nå er vi lei 
av at pressen og det 

poltiske miljøet er mest opptatt av 
«Metoo» og byggeskandalen i Stortinget, 
mens politiske saker som har betydning 
for den enkeltes hverdag ikke blir belyst.  
 
Selv en observant leser har kanskje ikke 
registrert den nye undertittelen for avisa 
vår? Etter opprettelsen av nytt kommune-
parti fortsetter vi som lokal medlemsavis 
for arbeiderlagene i Langhus-Siggerud og 
Ski. Nordre Follo Arbeiderparti oppretter 
sine egne informasjonskanaler. 
 

Nå foreligger resultatet av «spørreunder-
søkelsen» blant berørte innbyggere i 
grenselandet. Dermed kan arbeidet med 
å tvangsinnlemme deler av ÅS i Nordre 
Follo avsluttes. Nå gjenstår kun samtaler 
om frivillige justeringer bla rundt  Tand-
bergløkka.  
 

Jeg vil igjen reklamere for møtene til 
Akershus Arbeiderpartis Veterangruppe. I 
neste møte, 15. mars, skal Jan Balstad 
orientere/innlede til debatt om et 
«Eldrepolitiskdokumet» som Veteran-
gruppa vil sende partiledelsen. Partiets 
eldrepolitiske talsperson, Tuva Moflag, vil 
være vert for møtet som holdes på Stor-
tinget. Påmelding til Akershus Arbeider-
parti.  
 

ACER-saken har til nå fått liten offentlig 
oppmerksomhet, og slett ingen i parti-
organisasjonen. Partiledelsern argumen-
terer sterkt for tilslutning. Jeg undres  
derfor på hvorfor man i en så viktig sak 
ikke har invitert partiets grunnorganisasjo-
ner til å komme med sin mening, før Stor-
tingsgruppa tar en beslutning. Det er også 
skremmende at tilhengerne bagatelliser 
professor Eivind Smiths påpeking av at 
man ved å tilslutte seg ACER overfører 
fullmakter til en internasjonal organisasjon 
og at det derfor kreves 3/4 flertall i Stor-
tinget.  
 

Er dette enda et forlik mellom Arbeider-
partiet og Høyre? Flere slike forlik er det 
siste vi trenger. Kort og Godt! 

Folkets Hus 1925 
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Amunds spalte ! 

S ki Arbeiderlag avholdt årsmøte 9. 
januar. Følgende styre ble valgt: 

• Amund Kjernli, leder 
• Gunvor Eldegard, nestleder 
• Turid Johansen, kasserer 
• Anders Dalen, sekretær, 
• Rune Sletner, styremedlem 
• Christian Peder Braarud, styremed-

lem 
• Kristian Taagerud, styremedlem 
• Eirik Haugen styremedlem 
 

Arbeiderlaget sendte inn to forslag til 
årsmøtet i Nordre 
Follo Ap som gjaldt 
hhv å beholde midler 
p å  s k o l e r i n g s /
opplæringsfondet til 
det formålet også i det 
nye kommunepartiet, 
og prosessen rundt 
g r e n s e j u s t e r i n ge r 
mellom Ski og Ås.  

 

I fylkespolitikken er det ved siden av aktu-
elle politiske saker arbeidet i fellesnemda 
for den nye regionen Viken som opptar 
oss. Fellesnemda skal avholde flere mø-
ter i løpet av året, og det er satt ned grup-
per som skal forberede det som skal skje 
frem mot 1. januar 2020.  
 

Jeg er en av fire representanter fra Akers-
hus Ap i fellesnemda og er med i en grup-
pe som skal følge opp ekspertutvalgets 
rapport, som ble offentliggjort 1. februar.   
 

Det er mange oppgaver som er foreslått 
overført fra staten/fylkesmennene til de 
nye regionene, og gruppa står fritt til å 
foreslå også andre oppgaver som eks-
pertutvalget ikke har foreslått. Vår oppga-
ve blir å lage et høringssvar som skal 
behandles i fellesnemda i mai.  
 

Jeg vil i neste spalte komme tilbake til 
mer hva som konkret blir foreslått i vår 
høringsuttalelse. 
 

Kameratslig hilsen Amund 
 

***** 

Nå må vi samle oss. 
 

Arvid Herland: 
 

V interen er ikke over, men det går 
uansett raskt mot lysere tider. Det 

siste halve året kan, 
av ulike årsaker, kalles 
et opphold i natt og 
tåke for Ap. Det trengs 
nå stor vilje til selvkri-
tikk og kursjusteringer 
på flere områder. Det 
er bare å brette opp 
skjorteermene å ta 
fatt, også i de sakene 

som det ikke er enkle løsninger på. 
 

Det partiet nå trenger, er en sterk og stø 
styring i toppledelsen. Jeg tror at Jonas 
nå vil vise seg som en sterk og ryddig 
partileder og ikke vil gå på akkord med 
det han selv mener er riktig lenger. Med 
seg må han da ha de rette nære medar-
beidere, som han kan stole på.  
 

Ap har mistet mange velgere, fordi det 
med rette sies at partiet har vært topp-
styrt av en flokk dyktige og veltalende 
personer med akademisk utdannelse. 
Men hva hjelper det når fingerspitzgefuh-
len mangler? Siste valg viste at man ikke 
hadde lyttet til Aps tradisjonelle kjernevel-
gere og DERES verdier. Dette MÅ vi ta 
lærdom av fremover. Frafalne velgere og 
sofavelgere venter på klare svar. Og det 
har nå vist seg tydelig at de beste forsla-
gene ikke nødvendigvis kommer fra våre 
topptillitsvalgte. 
 

Partilederen ser nå at man har undervur-
dert hvor stor sprengkraft det er i inn-
vandringspolitikken. Et kursskifte her er 
tydelig på gang, akkurat som i de andre 
sosialdemokratiske partiene i Norden og 
Europa. Å være politisk korrekt har vært 
en svøpe i lang tid nå. Vi kommer aldri til 
makta igjen uten å ta noen helt nødvendi-
ge grep. Jeg påstår at det er dette (og 
flere andre saker) våre kjernevelgere 
venter klare svar på.  
 

Retorikken her styres også av psykolo-
giske momenter. Hadde et forslag kom-
met fra SV (som alltid vil flyktninger det 
beste), om at størstedelen av hjelp til 
flyktninger skal gå til de titusener som 
oppholder seg i elendige flyktningeleirer i 
Afrika, så kunne det gått hjem. Men når 
FrP kommer med det samme innspill, så 
blir det dårlig mottatt. 
Utadrettet handlekraft og internasjonal 
solidaritet er en selvfølge for Ap. Men jeg 
kan ikke forstå at dette skal ha sitt sete i 
Norge i hovedsak. Dette må snus, slik at 
hjelpen kommer flest mulig til nytte ute i 
nærområdene der det er uro og krig. 

***** 

Morgendagens gang-og sykkeby. 
 

Martin Huse: 
 

K ommunestyrets vedtak om utbyg-
ging og fortetting i Ski sentrum, sier 

at dette skal skje med sikte på minst mulig 
biltrafikk. Man vil derfor legge forholdene 

bedre til rette for gåen-
de og syklende. På 
denne bakgrunn skal 
parkeringsplasser for 
biler reduseres vesent-
lig. Bl.a. reduseres/
fjernes de store plas-
sene øst og vest for 
jernbanestasjonen. 
 

Å redusere parkeringsmulighetene i en tid 
med stor utbygging og befolkningsvekst, 
både i Ski og vårt nærområde i Ås kommu-
ne (Nordby), er mildt sagt krevende. Pro-
blemet må tas på alvor, før jo heller. Det 
holder ikke med ”Vi finner vel en plass 
utenfor sentrum”. Det må sørges for god 
brukertilgjengelighet, til beste for publikum 
og for virksomhetene her i Ski. 
 

Gang- og sykkelveier er viktig, men har 
sine begrensninger. Hva med vinteren når 
de fleste sykler står parkert og gangtrafik-
ken begrenses? Da blir gjerne bilen alter-
nativet. Bussen blir også - som nå - et 
godt alternativ, men neppe hindring for 
øket parkeringsbehov i en raskt voksende 
Ski-by. 

***** 

Nå skal vi lage partiprogram. 
 

Morten Ellingsen: 
 

T akk for tilliten, kamerater! På årsmø-
tet i Nordre Follo valgte dere meg til 

å lede programkomitéen. Det synes jeg er 
en svært spennende og utfordrende opp-

gave.  
 

Frem mot høstens 
skal vi sammen lage 
et program som skal 
samle den gamle Ski- 
og Oppegård Ap-
politikken inn i ett 
felles sosialdemokra-
tisk politisk program. 

Det skal vi prøve å gjøre på en sånn måte 
at det samler oss som parti og engasjerer 
medlemmene til valgkamp. Og ikke minst 
skal vi gi velgerne mange gode grunner til 
å stemme på Arbeiderpartiet ved det førs-
te kommunevalget til Nordre Follo kommu-
ne.  
 

Men da trenger vi dine innspill og ditt eng-
asjement. Programarbeidet blir tema på 

(Fortsetter på side 4) 

 

Metoo-reaksjoner fra Erna og Siv. 
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Navn og adresse: 

leste oppgaver med et strøk maling, store 
oppgaver med ombygginger og utbyg-
ginger, og teknisk og økonomisk kreven-
de vedlikehold har funnet sine løsninger 
hos interesserte og dedikerte mennesker.  
På det beste ble 40-50 personer mobili-
sert sammenhengende i flere måneder 
med restaurering og oppussing. Også 
den sosiale dimensjon med plass for mø-
ter, samvær og fester har alltid funnet sin 
løsning med oppdekking og innhold fra et 
korps av medlemmer som kjenner vert-
skapets rolle, ansvar og plikter, og som 
bidrar til trivsel til beste for Husets ve og 
vel. 
 

***** 

(Fortsatt fra side 2) «Folkets hus.....» 

 

Stort mer kynisk går det ikke an å te seg. 
 

Skatt er omstridt. I utgangspunktet skaper 
det ubehag hos mange, for folk vil gjerne 
beholde mest mulig av sin inntekt, være 
seg lønn eller pensjon. Vi i Arbeiderpartiet 
er ikke så primitive at vi lover velgerne 
svulstige skattelettelser slik som de bor-
gerlige gjør. Vi tar belastningen med å føre 
en politikk med den nødvendige beskat-
ning, men ønsker at den skal skjerpes for 
de mest velstående og senkes for folk 
med inntekt under en viss grense. 
 

Om valget i fjor høst gikk dårlig, mister vi 
ikke motet. Også Høyre og Frp gikk tilbake 
i oppslutning sammenlignet med valget i 
2013. Vi kommer tilbake, vi satser friskt i 
2019. 

***** 

(Fortsatt fra side 1) «Nordre Follo...» 

idrett, frivillighet, fagbevegelse og 
sånt for å få gode innspill? 

• Hvordan skal vi få velgerne mest 
mulig engasjert i programmet vårt?  

Alt dette – og mer til – vil jeg gjerne høre 
fra deg. Programmet blir best når alle er 
med å lager det! 

***** 

med verdibasert ledelse i all tid, og det er 
nettopp i verdiene våre vi må forankre 
politikken, når vi skal treffe folk med god 
sosialdemokratisk politikk. Jeg tror det er 
det som skal til for at folk vil oppfatte oss 
som mer tydelige i de kommende valg-
kampene. Når vi fremmer et forslag må 
vi spørre oss selv; bidrar dette til en 
jevnere fordeling og mer likhet blant folk? 
Når vi diskuterer krevende spørsmål om 
innvandring og integrering, kan det være 
lurt om vi kjenner etter hva vi egentlig 
legger i solidaritet. Og det er på tide å ta 
tilbake frihetsbegrepet. Det er vårt kamp-
ord. Valgfrihet for de få må ikke forveks-
les med frihet for de mange, og det kan 
ikke stå uimotsagt.  
 

Det siste punktet som kan bidra til en 
rødere tråd, ligger i navnet vårt. Som 
Arbeiderpartiet må vi være enda tydeli-
gere på hva vår politikk betyr for vanlige 
arbeidsfolk. For sykepleiere og andre 
helsefagarbeidere som har fått pekefing-
eren rettet mot seg av den nye eldremi-
nisteren, for de som jobber i varehandel 
og må jobbe lenger på kvelden før de får 
overtidsbetalt, for anleggsarbeideren 
som knapt hører norsk på byggeplassen. 
Her har Arbeiderpartiet en jobb å gjøre. 
Jeg gleder meg til å fortsette med den 
jobben. 

 

***** 

(Fortsatt fra side 1) «Vi trenger en.....» 

av sentralstyret og handler om å både 
vinne de to neste valgene, samtidig som 
partiorganisasjonen styrkes (altså kom-
muneparti og lokallag). Her vil vi få mye 
hjelp og oppmerksomhet fra Akershus og 
partiet sentralt. Hilde Sønnervig og jeg er 
kontaktpersoner for oss, vi kommer med 
mer informasjon om dette senere. 
 

Så til slutt vil jeg bare minne alle medlem-
mer på hvor viktig det er å ha riktig adres-
se, epost og mobilnummer i medlemsre-
gisteret, slik at vi kan sende dere invita-
sjoner til medlemsmøter fremover. Hvis 
dere ikke klarer å logge dere på http://
mittap.no for å endre opplysningene selv, 
er det bare å sende beskjed til styret, så 
ordner vi det for dere. 

 

**** 

flere medlemsmøter i Nordre Follo Ap i 
løpet av våren, men jeg tar gjerne innspil-
lene dine direkte, for eksempel på e-post til 
mellingsen@gmail.com.  
 

Så hva vil jeg ha innspill til? 
• Vel, har du en kjempeidé til noe vi bør 

gå til valg på?  
• Hvilke velgergrupper mener du vi bør 

satse mest på?  
• Hvilke idéer har vi helt konkret for 

Kråkstad, Ski, Kolbotn, Langhus, Gre-
verud og de andre små og store stede-
ne i kommunen?  

• Hvem bør vi snakke med innen kultur, 

(Fortsatt fra side 3) «Nå skal vi lage.....» 

  

Vårt første store mål i Nordre Follo er å 
vinne kommunevalget og sørge for at 
den første ordførereren kommer fra Ar-
beiderpartiet. Det er et mål som er opp-
nåelig, men det krever innsats! Og det 
arbeidet startet allerede før 15. februar, 
da Arbeiderpartiet utpekte Nordre Follo 
til å være en av to kommuner i Akershus 
som skal være med på "Modellkommune
-prosjektet". Dette er en aktivitet drevet 

(Fortsatt fra side 1) «Velkommen til. » 

Nye tillitsvalgte. 
 

Nordre Follo Arbeiderparti. 
 

• Leder: Arild Burud. 
• Nestledere: Gunvor Eldegard og Anne 

Beth Skrede. 
• Sekretær: Kjell-Arne Ekeberg. 
• Kasserer: Stein Wik. 
• Studieleder: Hilde Sønnervig. 
• Kvinnekontakt: Charlotte Næss. 
• Varamedlemmer: Annar Bakken og 

Trond Gram. 
 

Langhus og Siggerud Arbeiderlag. 
 

• Leder: Inger-Lise Andresen. 
• Nestleder: Annar Bakken. 
• Sekretær: Heidi Ingebrigtsen Bordi. 
• Kasserer: Dagfinn Thoresen. 
• Styremedlem: Kurt Engen. 
• Varamedlemer: Berit Bilet og Morten 

Ellingsen. 
• Arrangementskomite: Per Nygård, 

Inger-Lise Andresen, Berit Bilet og 
Dagfinn Thoresen.  

 

Ski Arbeiderlag. 
 

• Leder: Amund Kjernli. 
• Nestleder: Gunvor Eldegard. 
• Kasserer: Turid Johansen. 
• Sekretær: Anders Dalen. 
• Styremedlemmer: Rune Sletner, 

Christian Peder Braarud, Eirik Haugen 
og Kristian Taagerud. 

***** 


